
 
 

 
 
 

 

3. SETKÁNÍ ŘÍDÍCÍHO VÝBORU 
Místní akční plán pro region Kostelecko III, 

registrační číslo CZ02.3.68/0.0/0.0/20_082/0022955 
14. 06. 2023, Podorlický skanzen, Krňovice 

 

ZÁPIS 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Za realizační tým: Jan Kučera, Anna Plocková 

1. Zahájení – organizační náležitosti 

Jan Kučera zahájil 3. setkání Řídícího výboru, představil hosta – Mgr. Petru Kubařovou, 
místostarostku Černilova a zástupkyni Mikroregionu Černilovsko. Na setkání byli přizváni 
i další zástupci mikroregionů a DSO. Poté představil program jednání:  

1. Zahájení – organizační náležitosti 
2. Nové investiční záměry a změny v investičních záměrech 
3. Schvalování dokumentů projektu MAP 
4. Informace o průběhu MAP III – přehled a plán 
5. Informace z MAS, výzvy, Šablony pro školy 
6. Diskuse 
7. Závěr 

Prvním bodem bylo ustanovení zapisovatele a ověřovatele. Zapisovatelkou byla ustanovena 
Mgr. Anna Plocková a ověřovatelkou Mgr. Lucie Zajíčková. 

Jan Kučera konstatoval, že s počtem 12 přítomných členů je Řídící výbor usnášeníschopný, a 
může tak schválit potřebné dokumenty. Dokumenty byly všem členům s předstihem zaslány 
k nahlédnutí. 

2. Nové investiční záměry a změny v investičních záměrech 

Jan Kučera představil nové investiční záměry a také záměry, u kterých došlo ke změnám, a to 
hlavně ve výších celkových výdajů a termínech realizace. 
Jan Kučera položil členům Řídícího výboru dotaz, zda souhlasí s novými záměry a se změnami 
ve stávajících záměrech. Řídící výbor souhlasil. Došlo ke schválení nových záměrů a ke 
schválení změn ve stávajících investičních záměrech. 
Dále se Jan Kučera dotázal, zda souhlasí s jejich zařazením do Strategického rámce. Řídící výbor 
souhlasil, nikdo neměl připomínky. Došlo ke schválení zařazení investičních záměrů a změn 
v investičních záměrech do strategického rámce. 

  



 
 

 
 
 

3. Schvalování dokumentů projektu MAP 

Dalším bodem bylo schválení aktualizace Akčního plánu, Ročních akčních plánů a strategické 
části Dokumentu MAP projektu MAP III Kostelecko. Jan Kučera dokumenty krátce představil. 
Akční plán se schvaluje do 31. 12 2025. Roční akční plány se schvalují na období 1. 7. 2023 až 
31. 12. 2024 a 1. 1. 2025 až 31. 12. 2025. Strategická část Dokumentu MAP se schvaluje do 
roku 2025. Následně se přítomných členů dotázal, zda souhlasí s aktualizací a schválením 
všech dokumentů. Řídící výbor souhlasil. Akční plány a strategická část Dokumentu MAP byly 
schváleny. 
Jan Kučera dále členy informoval, že v obci Tutleky na území ORP Kostelec nad Orlicí vzniká 
nová ZŠ Spirála, která však od následujícího projektu MAP IV požádala o územní příslušnost 
k projektu MAP vzdělávání na Rychnovsku. Na základě žádosti proběhne změna ve vymezení 
území pro realizaci a dopad projektu MAP. Ve stanovisku místně příslušné Regionální stálé 
konference bude vymezeno území ORP Kostelec nad Orlicí takto: Všechny obce ORP Kostelec 
nad Orlicí vyjma obce Tutleky (bude řešena v rámci ORP Rychnov nad Kněžnou). 
Petr Kulíšek, jeden z členů realizačního týmu příslušného projektu MAP, doplnil, že paní 
Bednářová, která danou školu zakládá, v minulosti organizovala skupiny žáků s domácím 
vzděláváním. Škola by měla být zaměřená na sebeřízené vzdělávání. Nejprve musí splnit 
hygienické požadavky na budovu bývalé školy, teprve pak dostanou číslo v rejstříku a budou 
zřízení jako škola.  

V rámci Operačního programu Jan Amos Komenský Akční plánování v území je možné podat 
žádost o podporu vztahující se na projekt MAP IV, který bezprostředně navazuje na probíhající 
projekt MAP III. NAD ORLICÍ, o. p. s., je oprávněným žadatelem. Vzhledem k tomu, že již 
realizovalo projekty MAP I, II i III, žádá Řídící výbor, aby ho schválil jako oprávněného žadatele, 
což je jednou z podmínek, které je potřeba splnit. Realizačním týmem byli osloveni také 
zástupci mikroregionů a dobrovolných svazků obcí, zástupci ORP, které na území působí a 
které jsou taktéž oprávněnými žadateli. Všem bylo nabídnuto zúčastnit se jednání Řídícího 
výboru. 
Jak Kučera se dotázal, zda členové Řídícího výboru souhlasí se schválením NAD ORLICÍ, o. p. s., 
jako oprávněného žadatele o projekt MAP IV. Řídící výbor souhlasil. Oprávněný žadatel byl 
schválen. 

4. Informace o průběhu MAP III – průběh a plán 

Jan Kučera krátce informoval o Informativním setkání ke kvalitě vzdělávání, na němž přítomní 
aktéři ze školství hodnotili přínosy projektu MAP a pracovali na nastavení nového projektu 
MAP IV. Žádost se bude psát během letních měsíců. Realizovat se bude od prosince 2023 do 
prosince 2025. Také popsal práci všech 7 pracovních skupin. Nastínil témata, která byla 
otevřena, zmínil odborníky, kteří byli přizváni. 

5. Informace z MAS, výzvy, šablony pro školy 

Jan Kučera předal slovo Martině Lorencové, ředitelce NAD ORLICÍ, o. p. s., aby sdělila 
informace z místní akční skupiny. 26. 6. 2023 bude vyhlášená výzva IROP s ukončením k 15. 9. 
2023. Výzva je pouze pro základní školy (odborné učebny, kmenové třídy), mateřské školy si  



 
 

 
 
 

mohou žádat pouze na navýšení kapacity a přístavby. Celková alokace je 24 milionů, počítá se 
s 2 miliony na projekt. Pokud bude daná alokace vyčerpaná, další výzva se vypíše až za 2 roky.  

V PRV možná na podzim proběhne malá výzva na zbytek alokace – na malé projekty kolem 
100 000 Kč. Od nového roku se chystá nová výzva. Nezahrnuje výzvy zaměřené na mateřské 
školy. Pro základní školy tam jsou školní jídelny, školní sportoviště, tělocvičny a venkovní 
prostory. Zatím jsou informace jen velmi obecné, pravidla budou známá na přelomu října a 
listopadu. Už k podání žádosti je důležité mít stavební povolení nebo územní souhlas. Uvažuje 
se o 400 000 Kč na projekt. Předpokládá se velký zájem. 

Dále přítomné informovala o projektu OP Z, v němž jsou k dispozici dvě sociální pracovnice, 
které v Chocni a v Kostelci nad Orlicí poskytují sociální poradenství. Pokud by věděli o rodině 
v tíživé situaci, mohou ji s kolegyněmi propojit. V projektu jsou peníze na psychology či krizové 
interventy pro děti i rodiče. V Kostelci nad Orlicí je nově otevřená potravinová banka a sociální 
šatník – spolupráce s OSPODem, který rodiny doporučuje. 

6. Diskuse 

Martin Odl se zeptal, zda a jak může do sociálního šatníku přispět. Martina Lorencová 
odpověděla, že se věci průběžně přijímají, pokud bude chtít, kdykoli může věci či trvanlivé 
potraviny přivést.  

7. Závěr 

Jan Kučera zakončil jednání, poděkoval členům za účast a odhlasování dokumentů a popřál 
všem přítomným pohodový konec školního roku a klidné prázdniny. 

Zápis vyhotovila:      Zápis ověřila: 
Mgr. Anna Plocková     Mgr. Lucie Zajíčková 
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